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INTERNAL 

MO ČRS Bakov nad Jizerou, z. s., 
     Jizerní 35, 294 01 Bakov nad Jizerou, IČO: 185 720 57, 

e-mail: crs.mo.bakovnj@seznam.cz, www.mocrsbakov.cz, tel: 775286766 
 

Bakov nad Jizerou 2. 4. 2024 
Počet listů: 2 

 

ZÁPIS Z VÝBOROVÉ SCHŮZE ČRS MO BAKOV NAD JIZEROU 
konané dne 2. 4. 2024 od 18:00 hod. 

 
 
Přítomni:  Kilián Ladislav – předseda, Masaryk Tomáš – místopředseda, Dvořák Jan - jednatel, 

Venclák Karel – člen výboru, Kirschsehläger Jiří – člen výboru, Vyhlas Martin – člen výboru, 
Folprecht Josef – člen výboru, Podstatný Luděk – člen výboru, Jiří Grégr – člen výboru, 
Frélich Karel – člen výboru, Dvořák Jaroslav – člen výboru, Kuboušek Pavel – zástupce 
hospodáře, Tomec Jan – předseda DK, Pavel Slabý – brigádní referent, Zeman Jan – člen 
DK, Králová Jana – účetní, pokladní, 

Omluveni: Hýbner Dušan – hospodář, Martin Vanda – správce budovy, 
Neomluveni: Hájek Jakub – člen DK, 
Host:  Pavel Šíma - člen MO ČRS Bakov nad Jizerou 
 

Průběh schůze a přijaté usnesení 
 
1. Výborovou schůzi zahájil a řídil předseda Ladislav Kilián a vyslovil požadavek k činnosti na jednotlivých 
úsecích MO: 
 
a) Jednatel Jan Dvořák 

- seznámil přítomné s počátečním a konečným zůstatkem na účtu MO za období od 1. 3. 2024 do 
31. 3. 2024- vzato na vědomí.  

- kontrola zápisu z výborové schůze ze dne 5. 3. 2024. 
- seznámil s příchozí poštou na organizaci. 
-  gratuloval Jiřímu Grégrovi za úspěšné složení zkoušky na hospodáře. 
- předal 4 poukazy v celkové hodnotě 2 000 Kč př. Karlovi Frélichovi na dětské závody. 
- předal 7 poukazy v celkové hodnotě 4 500 Kč př. Tomáši Masarykovi na rybářské závody. 
- diskuse o předávání odznaků jubilantům z výroční schůze. 
- diskuse o informování členů na konání výroční schůze. 
- informoval o pozvání na výroční schůzi spolku MS Krahulec Bítouchov 13.4.2024 v 16 hodin.  
 

b) Předseda Ladislav Kilián 
- podal informace z jednání Územní konference středočeského rybářského svazu ze dne 26.3.2024. 
- diskuse o usnesení z Územní konference středočeského rybářského svazu v bodě E - průběžné 

zarybňování … . 
 

c) Místopředseda Tomáš Masaryk 
- inicializoval schůzku se starostkou města Bakova nad Jizerou na téma: 

a) bakterie a odbahnění nátoku do Podzemanovy tůně.  
b) koupaliště lov dravců.  
c) použití baktérií na koupališti 
Předseda Ladislav Kilián sjedná schůzku. 
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d) Př. Jiří Grégr 

- diskuse o revíru Bakov 2, ve Veselé o havarijním stavu stavidla. Pokusí se zkontaktovat 
s majitelem tohoto rybníka (město Mnichovo Hradiště). 

- diskuse o nasazení rychleného candáta v jarním termínu. 
 

e) Zástupce hospodáře Pavel Kuboušek 
- diskuse o vysazování ryb do revíru 

 
f) Př. Pavel Slabý 

- informoval o dokončení položení zámkové dlažby pod pergolu a zahájení druhé fáze postavení 
pergoly. 

- pořádal o pomoc s vyhlášením mimořádné brigády přesunem vykopané hlíny z plochy pod 
zámkovou dražbou v termínu do 14. dubna. 
 

g) Př. Luděk Podstatný 
- informoval o bobrovi na strouze pod Dalešicemi. 
- diskuse o zaparkovaném karavanu na revíru 411 028. 

 
h) Př. Martin Vyhlas 

- diskuse o výjimce na vysazování mníka a jesena. Př. Jan Dvořák zjistí stav výjimky a její platnost. 
 
ch) Př. Jan Tomec 

- informoval o pořádané akci „Ve vodě nežijí jen vodníci“ pro mateřskou školku v Bakově nad 
Jizerou v pondělí 15. 4. 2024 pro cca 150 dětí. 

- informoval o kontrole vysazovaných ryb do revíru. 
 
 
Příští termín výborové schůze stanoven na 7. 5. 2024 od 18:00 hodin. 
 
 

Zapsal: Tomáš Masaryk 
místopředseda MO 

 
         Ověřovatel zápisu: Mgr. Jan Dvořák 


